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MUDr. Čeplíková: 

Podnet sa týka dopravného značenia pre cyklistov, ktoré v podstate už ani nevidno. Týka sa 

chodníkov pri hlavnej ceste M. R. Štefánika. 

Po druhé, by sme chceli pochváliť peknú výzdobu veľkonočnú a takisto aj peknú kvetinovú 

výzdobu, ktorá je teraz pred poštou a takisto pri kruhovom objazde.  

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujeme. To poďakovanie patrí príslušným odborom a Technickým službám mesta 

Trebišov. 

K podnetu, čiarovanie, ktoré je súčasťou tzv. pešej zóny, len krátka poznámka. To čiarovanie 

parametrami nezodpovedá možnostiam, ktoré sú vyčlenené pre takýto cyklochodník. Táto 

otázka bola prediskutovaná niekoľkokrát s dopravným inšpektorátom. Aj z uvedeného 

dôvodu to obnovenie neprebieha pôvodného tzv. cyklochodníka, ale mesto Trebišov sa zapája 

do výzvy na mestský okruh, ktorého súčasťou bude aj priestor v blízkosti historického parku, 

napojenie na  hrádzu Trnávky, resp. priamo aj Bučov les, takže z tohto dôvodu to oficiálne 

čiarovanie a hlavne v zmysle noriem bude zrealizované v súvislosti s týmto projektom, aby 

sme sa už nedostávali do konfliktu aj s predpismi.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


